
 
       

Til: Styremedlemmer                                                               8.februar 2023 

 

   

REFERAT FRA STYREMØTE I TROMS SKIKRETS   

Teams-møte, 8.februar 2023 kl. 20:00 
 

Til stede: Hans Petter Bergseth, Øyvind Hansen, Rune Tøllefsen, Kenneth 
Mikkelsen, Stine Haustreis, Hanne Sætermo, Anne Merete Vars 

Forfall: Jon Arne Torbergsen, Steinar Øverås, , Siri Rydningen 

Referent: Hanne Kristine Kroken 

 

 

Sak 89/2021-2023 Økonomi 

Overgang av regnskapsføring fra NSF til Accountor pågår fortsatt. Det er besluttet at 
Accountor skal utarbeide årsregnskapet for 2021 og 2022. Dette oversendes til styret 
så fort det er klart. 
 
 
Sak 90/2021-2023 Fordeling Post 3 midler 
I et brev til kretsledere fremkommer det 3 alternativer for fordeling av post 3 midler 
imf opprettelsen av rekrutteringsavdelingen i NSF. 
Gjennomgang av alterntivene av Hans Petter og behandling i felleskap. 
Vedtak: 
Et enstemming Troms Skikret styre ønsker alternativ 3, der samtlige post 3 midlene 
fordeles på kretsene. 
 
 
Sak 91/2021-2023 Fordeling Valgkomite 
Leder for valgkomiteen til skikretstinget 2023 er Harriet Nystu. Andre foreslåtte 
medlemmer har takket nei/ ikke respondert. HK kontakter nye navn fra hoppmiljøet 
og alpinmiljøet. Orienterer styret om prosess fortløpende. 
 
 
 
 
 
 
 



Sak 92/2021-2023 Fordeling Valgkomite 
 
Troms Skikretsting planlegges 3.juni på Bardufoss. HK bestiller lokaler på 
Bardufosstun. 
Etter tinget gjennomføres felles vårmøte med alle grener. Innhold med 
skiklubbutvikler og innleid ressurs. HK sender forespørsel til Olympiatoppen og 
Skiforbundet. 
Etter fellesdel organiserer grenkomiteene grenvise fagmøter. 
Erfaringsvis er det god deltakelse i langrennsmiljøet, mens alpinmiljøet må 
informeres i større grad om tilbudet og utbyttet. Fagmøtet er en plass for evaluering 
av gjennomført sesong, og planlegging av kommende sesong. Møtet er derfor en 
viktig plass for innspill om forbedringer, ønsker og felles forståelse av utfordringer 
med tiltak. 
 
 
Sak 93/2021-2023 Status fra grenene 
 
Det er god aktivitet på alle nivåer i samtlige grener. De klubber som har hatt besøk av 
skiklubbutvikler og skisprell, eller arrangert skileik/rekrutteringsaktiviteter selv, 
merker god effekt og stor deltakelse på  
 
Verdt å merke: 
Hopp: 

- Mange nye løpere på skisprell fortsatte deltakelse i hoppskolen. 
Alpint: 

- Første renn på mange år på Finnsnes 13.mars. 
- Kvalikrenn i Tromsø regnet bort, så det flyttes til Kiruna sammen med 
Narvikmiljøet. 
- På kretsnivå i alpint er det uteksaminert 30 trenere i Trener 1. Det satses 
særlig på unge trenere med erfaring som utøver. 

Randonee: 
- Arctic skimo er i full gang med planlegging av verdenscup som skal holdes i 

midten av april. 
- Det er et yngre miljø på vei i Tromsø og nasjonalt. Interessen øker blandt 

ungdommer. 
- Det skal søkes midler for å satse på jenter. 
- Mange gode resultater i NM, og en løper har vært på ungdoms OL i Italia og 

er nå tatt ut til VM. 
 
 
Møtet hevet.  
 
 


